

PROTOKOLL

SEKTIONSMÖTE #1

DATUM: TORSDAG 8 FEBRUARI 2024

TID: 17:30-19:30

PLATS: FRANKLINSALEN, SCHEELELABORATORIET

NÄRVARANDE

ROBERT SANDBERG	MIMMI BUSCK	AGNES KOTTENAUER
TOWE ANDERSSON	WILLIAM WU	REBECCA VESTERLUND
SIRI HULT	PANIZ BANIADAM	ISABELLA NORLIN
NICOLAS LIU	MATTEUS BÉ ABEN	RAMAN VASHISHITHA
AMADEUS RABENIUS	NALTOR BERISHA	SHYAM MOHAJAN
NOAH SWÄRD	CHRISTOFFER LEYON	CHLOÉ SAHBA
ALBERT BREMBERG	ALBERT MATTSSON	FILIP KÄRNEBRO
SIGRID TURESSON	DIANA FRISKSON	ELINA AZIZI
VENDELA GUSTAFSSON	EMMA HÄRSJÖ	LEONARD WALDENSTRÖM
TOM KELLY	MARCUS JACOBSON	ANDREA LILLREHÖÖK
HEDDA WIKSTRÖM	EMIL KARLSSON	LINNEA ÅGREN
ZORKA BALOGH	YASAMAN BEIKI	BAHRATION BOROVSKYI
SAHRA SAID ANWAR	HANNA DANYDPEYMD	
IDA KARIMPOUR	EILEEN SAFFARI	AMELIE NILSSON
DAVID MAKARI	STINA BJÖRKQVIST	MELIS OKUR
IVAN BEKHALI	GUSTAV AXELSSON	MIRIAM SAXONBERG
MOHAN ZANG	FELICIA ÅNGMAN	MÄRTA BONNERT
FATEMEH TAHERI	OFELIA BERGQUIST	
JAN Z. YANG	AURORA ROALD	
EDWARD DAHLBÄCK RÖRSTRÖM		
PENELOPE GANNOUM CAICEDO		
ALI ALAAN MOHAMMED HUSSEIN JUUD		

F1 Mötets öppnande kl 17.37

Mötet beslutade:

att välja ordförande Robert Sandberg till mötesordförande.

F2 Mötets behöriga utlysande

Mötet beslutade:

att anse mötet behörigt utlyst.

F3 Val av mötets sekreterare

Mötet beslutade:

att välja Siri Hult till mötessekreterare.

F4 Val av justeringsperson

Mötet beslutade:

att välja Elina Azizi och David Makari till justeringspersoner.

F4 Fastställande av dagordning

Mötet beslutade:

att fastställa dagordningen.

F5 Föregående protokoll

Mötet beslutade:

att lägga föregående protokoll till handlingarna.

I1 Presentation av nya styrelsen och introduktion till Läkarsektionen.

Föredragande: Styrelsen

- Sektionsstyrelsen presenterar sig själva och sin roll inom läkarsektionen.
- Ordförande berättar om läkarsektionens plats inom Medicinska Föreningen och det arbete som läkarsektionen utför.

I2 Presentation av Läkarsektionens utskott & KirA.

Med-SM, LÄSK och Introduktionsverksamheten samt KirA presenterar sin verksamhet och berättar om vårterminens arbete.

Föredragande: Representanter från respektive utskott

- Towe Andersson presenterar Med-SM och vad för typ av verksamhet de driver.
- Sigrid Turesson och Vendela Gustavsson presenterar LÄSK, dess verksamhet samt arbetet som utskottet gjort under föregående år.
- Linn Harrysson presenterar Läkarintrot och deras verksamhet, fadderverksamheten och informerar om sätt att engagera sig inom utskottet.
- David Makari och Melis Okur presenterar KirA och deras verksamhet.

I3 Inventering och utlysning av studentrepresentanter

Vårens utlysning av poster som studentrepresentant inleds snart. I samband med detta kommer en inventering av samtliga nuvarande studentrepresentanter ske. Ansvariga för studentrepresentation i styrelsen Amadeus och Noah presenterar viktiga datum och hur förfarandet går till.

Föredragande: Amadeus Rabenius och Noah Swärd

- Föredragande presenterar inventeringen för studentrepresentanter och meddelar att formuläret för detta kommer att skickas ut 08-02-2024 till alla studentrepresentanter.
- Vid nästa sektionsmöte planeras utlysning för nya studentrepresentanter att börja.

R1 Rapportrunda

Rapport från samtliga som har haft möte sedan senaste sektionsmötet.

Föredragande: Studentrepresentanter i temakollegier, kommittéer och arbetsgrupper.

PN:

- Önskemål om att KI eventuellt ska erbjuda en medicinsk kandidatexamen har tagits upp, detta för att konkretisera en utbildning ifall studierna väljer att avbrytas. Ärendet bedöms inte vara nödvändigt att prioritera i nuläget, i och med implementeringen av det 6-åriga läkarprogrammet samt då resurserna som skulle krävas för att utreda och säkerställa detta önskemål är oproportionerligt gentemot de antalet som skulle ha nytta av det.
- Diskussioner har förts kring att många studenter från gamla läkarprogrammet vill ansluta sig till det nya och tillgodoräkna sina poäng.
- Sit in: En ny handbok har tagits fram för handledare som skall underlätta bedömningen av studenterna under Sit-in examinationer.

CK:

- Inget rapportera till mötet.

T1:

- Det har förts diskussioner kring hur ProfDOPS kan utföras mer resurseffektivt, hur alla basvetenskapliga kurser kan integreras samt funderingar kring hur global jämlik hälsa kan utvecklas.

- Sättet att jobba med återkoppling efter avslutad TBL-modul har uppdaterats, framförallt genom att använda mer fritext istället för siffror.
- Kartläggande av antalet tillåtna omtentor i VFU i kursplanen undersöks.

T3:

- Kursmålen för kursen har undersökts i förhållande till den mängd patologi som undervisats.

T4:

- Upplägget för MDBI moment 1 har diskuterats utan konkreta svar på hur det kan förbättras i nuläget.
- En mötesdeltagare lyfter att kursgrupper som skriver tentan i moment 2 på våren endast har två tillfällen på sig innan de blir spärrade, medan de som skriver under hösten får tre. Fler tillfällen kan dock i nuläget inte erbjudas och KI ger så många tillfällen de är skyldiga till. En annan deltagare lyfte att så kallad "snabb rättning" skulle kunna implementeras som förslag på en potentiell lösning över situationen. Detta har gjorts tidigare på KI men avskaffats då det bedömdes inte vara rättssäkert.

T5:

- Diskussion har förts kring hösttermin kurserna som inte haft något utrymme i schemat för resttillfällen eller att ta igen frånvaro, vidare utredning gällande detta pågår.

T6:

- Inget att rapporteras

TK4:

- Det har gått ett rykte om att endast sju personer kommer att få åka på utbytesstudier under termin 7. Det förtydligas att detta alltså endast är ett rykte och inte stämmer.
- Diskussioner kring valbara kurser har ägt rum. Bland annat med förslag på att kirurgi ska erbjudas med fokus på att jobba självständigt för att efterlikna arbetssättet vid AT.

TK5:

- Lärarna uttrycker en önskan om att få synpunkter från studenterna inför planeringen av T9 på det nya programmet. Utöver detta så undersöks även TBL-systemet för att förbättras.
- Diskussioner kring VFU har förts med planer om att utöka studenternas självständighet under vårdcentral placeringen och detta kommer att mätas med EPA.

TK6:

- Kollegiet har diskuterat användandet av fotoalbum på studenter under praktikplaceringar. De olika album med studentbilder har använts för att säkerställa att handledarna har en fullständig översikt över studenterna och kan bekräfta deras identitet. Det har betraktats som en resurs för god patientsäkerhet. Diskussionerna har rört frågor kring huruvida detta överensstämmer med GDPR och om det bör tillåtas. Ordförande Robert Sandberg föreslår att göra en enkätundersökning angående denna fråga.

TK7:

- Kollegiet har diskuterat hur AI och fusk kan påverka restuppgifter.

FUM:

- FUM önskar och tydliggör att sektionen måste skicka in sina kandidater till FUM i god tid.
- Det har förts diskussioner rörande renovering av kårhuset, mer information väntas dyka upp senare i vår.

IPL:

- Inget att rapportera.

PIL:

- Inget att rapportera.

VIL:

- Det har rått diskussion kring brist på lokaler för att hålla TBL-seminarium, framförallt på SÖS och DS, situationen undersöks. Rummen som använts har inte varit lämpliga för interaktiva små diskussioner. Ansvarig har lyft detta.

SVK:

- SVK kommer att avvecklas i samband med det nya läkarprogrammets implementering.
- De kurser som läggs ned i och med detta ska enligt KI:s policy erbjuda resttillfällen upp till 1 år efter att kursen avslutats. Hittills har två kurser lagts ner för termin 7. Eventuellt står akut ortopedi näst på tur för nedläggning.
- Utlysning av nya kurser pågår. Av de två SVK på termin 11, ser det i nuläget ut som att en kommer att vara VFU-tung och den andra som SVK i befintligt format.

LINK:

- Inget att rapportera utöver att återigen avblåsa det rykte som gått gällande antalet studenter som ska få åka på utbyte under termin 7.

PU:

- Studentrepresentanterna har sökt ansvarig och har sist haft möte i november.

Mötet ajourneras 18.52

Mötet återupptas 19.04

DISKUSSIONSÄRENDEN**D1 Diskussionsfråga till nästa möte med OMSiS****Föredragande: Nicolas Liu**

Diskussion om vad läkarstudenterna på KI vill fråga andra medicinska lärosäten i Sverige om och vad representanter från Läkarsektionen ska ta med till nästa möte.

Föredragande presenterar vad OMSiS är och dess verksamhet.

- Sektionsmötesdeltagare får diskutera förslag på punkter som styrelsen kan ta med sig till nästa OMSiS-möte.

Frågeställningar som tas upp i diskussionsgrupperna är följande:

- Hur långt är preklin på andra universitet?
- Hur ser bördan av patologi undervisning ut på andra lärosäten?
- Hur bra är andra lärosäten på att integrera digitala undervisningstjänster såsom Hippocampus, och är det något vi skulle kunna göra på KI?
- Har andra lärosäten implementerat något nytt inför det 6-åriga läkarprogrammet, såsom KI införde TBL?
- Varför finns inte alternativa urval för antagning på andra lärosäten?
- Hur ser tillgodosägandet ut mellan olika lärosäten?

- Hur har andra lärosäten gjort med avveckling av gamla läkarprogrammet och implementering av det nya?
- Studenter vill veta hur utbytesverksamhet ser ut på andra universitet.
- Studenter vill veta mer om bas-tjänstgöring.

D2 Vad ser ni att Läkarsektionen införskaffar för merch?

Föredragande: Robert Sandberg

Diskussion om vad läkarstudenterna på KI vill införskaffa för merch från Läkarsektionen. Styrelsen önskar undersöka intresse för försäljning av LS profilprodukter, bl.a. tröjor, T-shirt och tygkassar.

- Styrelsen önskar undersöka intresset för merch från läkarsektionen. Det publiceras en QR-kod på skärmarna på mötet så att deltagarna kan fylla i vad de är intresserade av för slags merch.

NÄSTA MÖTEN

- Torsdagen 7 mars 17:30-19:30
- Torsdagen 11 april 17:30-19:30
- Torsdagen 16 maj 17:30-19:30

MÖTETS AVSLUTANDE

Mötesordförande Robert Sandberg avslutade mötet kl. 19:26

VID PROTOKOLLET

Siri Hult, mötessekreterare

JUSTERAS

Elina Azizi, justerare

David Makari, justerare

Robert Sandberg, mötesordförande